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Abstract (en)
The invention relates to X-ray tubes and more particularly to the rotating anodes in such tubes. <??>The X-ray tube anode according to the invention
includes a base body or substrate (9) on which a target is formed by a layer (8) of target material and is characterised in that the base body (9)
comprises at least two parts (11, 12) which are constituted by a first material and which are interconnected by a layer (13) of a second material
having higher plasticity than the first material. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne les tubes à rayons X et, plus particulièrement dans de tels tubes, les anodes tournantes. L'anode pour tube à rayons X selon
l'invention comporte un corps de base ou substrat (9) sur lequel une cible est formée par une couche (8) de matériau cible et est caractérisée en ce
que le corps de base (9) comprend au moins deux parties (11, 12) qui sont constituées par un premier matériau reliées entre elles par une couche
(13) d'un second matériau présentant une plasticité supérieure au premier matériau. <IMAGE>
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